



香港中文大學合唱團

The Chinese University of Hong Kong Chorus

指揮：朱振威

Conductor: Leon Chu

香港中文大學合唱團 台北演出預演音樂會

CU Chorus Pre-tour Concert 2017



28.11.2017

星期二 8PM Tuesday

香港中文大學崇基禮拜堂

Chung Chi College Chapel,
The Chinese University of Hong Kong

免費入場 不設劃位

Free Admission, Free Seating



cuchorus



cuhkchorus



@cuchorus



cuchorus



cuchorus

www.cuchorus.org.hk



…唱來熱情充沛，正是年輕人的精神可貴之處。
—李歐梵《明報》

應台北當代合唱團邀請，2018年1月，香港中文大學合唱團將出訪台北，聯同國立台灣師範大學合唱團於台北艋舺教會舉行三團聯合音樂會。是次演出中大合唱團將會為台北觀眾送上多首粵語合唱曲。中大合唱團將於11月28日假香港中文大學崇基禮拜堂舉行「2017台北演出預演音樂會」，讓香港觀眾率先欣賞中大合唱團為是次台北演出而精心挑選的曲目。

At the invitation by Taipei Contemporary Chamber Choir (TCCC), The Chinese University of Hong Kong Chorus (CU Chorus) shall perform in a joint concert in Taipei with TCCC and National Taiwan Normal University Choir in January 2018. CU Chorus shall present a series of Cantonese choral works for the audience abroad. Before the departure, CU Chorus shall present a Pre-Tour Concert at the Chung Chi Chapel, the CUHK.

香港中文大學合唱團 The Chinese University of Hong Kong Chorus

音樂總監兼指揮：朱振威
Music Director and Conductor: Leon Chu

中大合唱團於1972年由一班中大學生自發成立，現任音樂總監兼指揮為朱振威。中大合唱團藉著多個廣受歡迎而內容多元化的主題節目，為本地合唱團開拓曲目發揮影響力。而合唱團亦曾多次與中國內地及東南亞各地合唱團作音樂交流，近年更獲邀參與多次海外音樂節的大型演出。

合唱團亦積極推動香港合唱創作，為建立富香港色彩的合唱作品而努力。2014年，合唱團推出首張商業錄音專輯《春風吻上我的臉 - 冉天豪合唱作品選》，由現代音像發行，更榮獲《IFPI香港唱片銷量大獎2014》全年「最暢銷古典、戲曲唱片」之一。

節目包括 Programme includes

John Rutter	O Clap Your Hands
鍾志榮(曾浩鋒編)	《聖誕夜》(選自音樂劇《遇上1941的女孩》)
高世章(伍卓賢編)	《柳美里》(選自音樂劇《一屋寶貝》)
譚天樂	《鼓油撈飯》(選自音樂劇《隱形客蝸居》)
黃旨穎	《出發》(選自音樂劇《愛情漫曼谷》)
蘇梓安	《戀之花》
伍卓賢	合唱組曲《耳在天堂》

The Chinese University of Hong Kong Chorus was founded in 1972 by a group of CUHK students. With Leon Chu as the current Music Director and Conductor, the Chorus presents a range of diversely-themed performances, making an influence to broaden the horizon of local choral music scene. The Chorus has constantly engaged in exchange activities with choirs in the mainland China and Southeast Asia, and in recent years the Chorus was also invited to various large-scale performances in overseas music festivals.

CU Chorus has been actively commissioning new works by Hong Kong composers, so as to develop a unique and local voice in Hong Kong choral music. In 2014, the Chorus released its first commercial album Spring Breeze Kisses My Face — The Choral Music of Jan Tien-hao on The Modern Audio label, to such popular acclaim that it is awarded as one of the Best Sales Releases (Classical and Operatic Works Recording) in the IFPI Hong Kong Top Sales Music Award 2014.



座位有限，先到先得，
建議觀眾提早二十分鐘準備入場
Limited seats available on a
first-come-first-served basis.

We recommend audience to arrive
20 minutes in advance for better seats!

地圖
MAP